
 

Protokół z posiedzenia radnych wspólnych komisji rolnej, handlu, usług, budownictwa 

i gospodarki komunalnej, budżetowo-finansowej i planowania oraz oświaty, 

kultury, zdrowia i ochrony środowiska 

w dniu  23 lutego 2023 r. 

 

Ad. 1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Rady Gminy Pan Kazimierz Zalewski 

Przywitał przybyłych radnych, Wójta Gminy, Zastępcę  Wójta, Skarbnik. Na podstawie listy 

obecności, na posiedzeniu obecnych było 15 członków Komisji co stanowi 100 % Sekretarzem 

komisji został Piotr Łukaszewski.  

Ad. 2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

Przyjęto porządek obrad w następującym brzmieniu: 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej komisji  

4. Wolne wnioski i informacje. 

5. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych 

Projekt uchwały w sprawach: 

a) przyjęcia zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Biskupiec na lata 

2023-2033, 

b) uchwalenia zmian do budżetu Gminy Biskupiec na 2023 rok,  

c) przyjęcia  stanowiska  Rady Gminy  Biskupiec w  przedmiocie  przebiegu  drogi 

ekspresowej S 5 na  odcinku Wirwajdy- Nowe  Marzy,  

d) udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Województwa  

Warmińsko-Mazurskiego na  realizacje  zadania  inwestycyjnego pn.: ”Remont 

drogi wojewódzkiej nr 538 na  odcinku  Bielice-Wawrowice”, 

6. Zamknięcie posiedzenia  komisji. 

Ad 2. Przyjęcie  porządku posiedzenia   

15 radnych głosowało  za przyjęciem porządku obrad 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej komisji  

15 radnych głosowało za przyjęciem  protokołu z poprzedniej komisji  

Protokół został przyjęty. 

Ad. 4. Wolne wnioski i informacje 



Wójt Arkadiusz Dobek zabrał, głos poinformował, że dzisiejsza komisja i sesja jest  zwołana  

w związku z podjęciem  uchwały w  sprawie  przebiegu trasy  drogi S5 cała rada  musi wyrazić 

swoją wolę  na temat trasy. 

Druga uchwała, która  będzie  podejmowana to uchwała  dotycząca dotacji celowej  na remontu 

drogi Wojewódzkiej od Bielic do Wawrowic. Na remont tej drogi są  zabezpieczone pieniądze 

przez Marszałka, aby mógł rozpocząć się remont jest na to potrzebna uchwała. Wójt 

poinformował, że trwa budowa  mostu na  odcinku od Lipinek do Biskupca sam most  będzie  

zbudowany w maju lub czerwcu. W tej chwili jest  rozstrzygany przetarg na doposażanie szkoły  

w Biskupcu i Bielicach oraz przetarg na Bibliotekę-Ośrodek Kultury w Biskupcu na zakup 

mebli, oświetlenia i nagłośnienia. Będzie też ogłoszony przetarg na remontu drogi Biskupiec- 

Piotrowice. Do  końca  kwietnia  mija  termin  remontu  stacji uzdatniania wody w Łąkorku. 

Jest ogłoszony przetarg na  remont  drogi Łąkorz –Wielka Tymawa. Radny Jerzy Leśniewski 

zapytał  do którego  miejsca w Łakorzu będzie remontowana droga z Łąkorza do Wielkiej 

Tymawy. Radny Dembek Jerzy zgłosił dziurę na skrzyżowaniu koło „ Agronomówki”. Radny 

Jerzy Dembek dodał, że w całych Bielicach trwają roboty ziemne i wkopywane  są kable, chyba 

mieszkańcy dostali powiadomienia o tym fakcie. Radny Tomasz Dembek czy będzie 

zachowana  szerokość drogi 538. Wójt odpowiedział, że będzie  szersza.  Radny Zbigniew Mroź  

zabrał głos odnośnie planowego przebiegu drogi ekspresowej S5 uwagi zgłoszone przez 

mieszkańców i zajęte stanowisko w tej sprawie, które  zostało  wysłane na piśmie do Generalnej 

Dyrekcji  Dróg  Krajowych i Autostrad to, żeby odsunęli się  z budową  S5 około 500 metrów 

od zabudowań. Wszystkie proponowane warianty schodzą się w Rywałdziku, mieszkańcy nie 

mają żadnego wyboru w aktualnym projekcie, jedyną możliwością jest  to, aby odsunęli się od  

zabudowań. W Rywałdziku będzie  węzeł. 

Radny Jerzy Dembek, dodała, że  jest jeszcze  możliwość na wniesienie  uwag.  

Wójt odczytał uzasadnienie stanowiska w sprawie budowy trasy S5 który  stanowi załącznik 

do uchwały.  

Radny Piotr Łukaszewski zabrał głos i  dodał, że  radny Jerzy Dembek, mówił coś o wykopach  

nie wiem o co chodzi. Radny  Piotr Łukaszewski  zapytał czy coś wiadomo o budowie drogi  w 

Jamielniku. Wójt odpowiedział, że w Bielicach są  rozprowadzone są kable linii średniego   

napięcia w  ziemi. Radny Zbigniew  Kraskowski czy w całej gminie ma tak być. Wójt jeśli tam 

gdzie przechodzą linie średniego  napięcia to punktowo będą przebudowywane.   

Wójt poinformował, że był przetarg na remont drogi Wonna - Jamielnik ma być zmieniony 

zakres robót. Radny Piotr Łukaszewski odniósł się do wykopów w Bielicach i dodał, że  

pomyślał, że robią złą rzecz, a  jest  wręcz przeciwnie. Przewodniczący Kazimierz Zalewski, 



poinformował, że  mieszkańcy Bielic zgłaszają, aby zrobić drogę w Bielcach  przy torach na 

tartaku.   

Ad. 5. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych 

Projekt  uchwały w sprawie: 

a. przyjęcia zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Biskupiec na lata 2023-

2033,  

Skarbnik Beata  Dudalska, omówiła, projekt  uchwał.   

Wyszedł  Tomasz  Dembek  

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono 

W wyniku jawnego głosowania w obecności 14 radnych, przy głosach 14 „za”, głosów 

przeciwnych nie było, głosów wstrzymujących nie było - Rada Gminy Biskupiec przyjęła 

projekt uchwały w sprawie przyjęcia zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy 

Biskupiec na lata 2023-2033, 

b. uchwalenia zmian do budżetu Gminy Biskupiec na 2023 rok,  

Wyszedł  Tomasz  Dembek  

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono 

W wyniku jawnego głosowania w obecności 14 radnych, przy głosach 14 „za”, głosów 

przeciwnych nie było, głosów wstrzymujących nie było - Rada Gminy Biskupiec przyjęła 

projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmian do budżetu Gminy Biskupiec na 2023 rok. 

c. przyjęcia stanowiska Rady Gminy Biskupiec w przedmiocie przebiegu drogi 

ekspresowej S 5 na  odcinku Wirwajdy- Nowe  Marzy  

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono 

W wyniku jawnego głosowania w obecności 15 radnych, przy głosach 13 „za”, głosów 1 

przeciwnych nie było, głosów 1 wstrzymujących nie było - Rada Gminy Biskupiec przyjęła 

projekt uchwały w sprawie przyjęcia stanowiska Rady Gminy Biskupiec w przedmiocie 

przebiegu drogi ekspresowej S5 na  odcinku Wirwajdy- Nowe  Marzy.  

d. udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Województwa  Warmińsko-

Mazurskiego na  realizacje  zadania  inwestycyjnego pn.: ”Remont drogi wojewódzkiej 

nr 538 na  odcinku  Bielice-Wawrowice”, 

Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono 

W wyniku jawnego głosowania w obecności 15 radnych, przy głosach 15 „za”, głosów 

przeciwnych nie było, głosów wstrzymujących nie było - Rada Gminy Biskupiec przyjęła 

projekt uchwały w sprawie  udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla 



Województwa  Warmińsko-Mazurskiego na  realizacje  zadania  inwestycyjnego pn.: ”Remont 

drogi wojewódzkiej nr 538 na  odcinku  Bielice-Wawrowice”, 

 Radny Pan Stanisław  Czajka,  zabrał  głos  w sprawie finansowania Policji  i  składania  

się na samochody przez samorządy, po ostatnich informacjach, które można było usłyszeć  

w  telewizji,  jak komendant  Wojewódzki, wyremontował sobie  gabinet za pół miliona złotych, 

a policja kupiła, 750 samochodów z MSWiA,  skoro są tak rozbujani w  tych zakupach, to nie  

wiem czy jest sens, aby samorządy dokładały. Radny Stanisław Czajka podziękował, za 

postawienie znaku ograniczenie prędkości 30 km/h na ulicy Jesionowej. Przewodniczący 

odpowiedział jeśli mówimy o dofinansowaniu policji to jest to potrzebne i korzystne, nie można 

porównywać naszej policji do Policji w  Krakowie.  

Ad. 6 Zamknięcie posiedzenia komisji. 

11:30  

    Protokolant                            Przewodniczący Rady Gminy 

 Anna Linowiecka                   Kazimierz  Zalewski 


